

DC Form	
Substance declaration for China RoHS 2 中国 RoHS 自我声明	Doc. No. / 文档编号: DCTC-30824-008 Date / 日期: 2025-11-17
Cables 电缆	

Bosch Rexroth China
333 Funquan Road North, IBP, Changning District
Shanghai, P.R. China
Postcode: 200335
Tel: +86 400 880 7030

博世力士乐中国
地址：上海市长宁区福泉北路 333 号

邮编：200335
电话：+86 400 880 7030

Products or product families:
Cables

产品或产品系列:
电缆

The China RoHS 2 substance table belongs to the following products or product families.
有害物质含量表适用于以下产品或产品组。

- ☒

The EFUP is **25 years** in case one or more substances are above the limit value.
产品中有害物质含量超过规定限量要求，环保使用期限为 **25 年**。
- ☐

No hazardous substances of the current China RoHS 2 are in these products.
产品中无有害物质或有害物质含量在规定限量以下。



Product Type designation 产品类型编号						
Cables 电缆	IKB...	IKG...	IKL...	IKO...	IKS...	
	RG2...					
	RH2...	RHB2...	RHB4...			
	RKB...	RKG...	RKH...	RKL...	RKO...	RKS...
	RL2...	RLB2...	RLB3...	RLB4...	RLC1...	
	RLC2...	RLD5...	RLE2...			

部件名称 Component names	有害物质或元素 Hazardous substance									
	铅	汞	镉	六价铬	多溴联苯	多溴二苯醚	邻苯二甲酸二正丁酯	邻苯二甲酸二异丁酯	邻苯二甲酸丁苄酯	邻苯二甲酸二(2-乙基)己酯
	(Pb)	(Hg)	(Cd)	(Cr 6+)	(PBB)	(PBDE)	(DBP)	(DIBP)	(BBP)	(DEHP)
连接器（电机 驱动） Connector (motor, drive) ROS..., INS..., RGS..., RLS..., RHS...	X	O	O	O	O	O	O	O	O	O
基本电缆 Basic cable INK..., REG..., REL..., REH...	X	O	O	O	O	O	O	O	O	O

连接器（驱动） Connector (drive) ROS..., INS..., RGS..., RLS..., RHS...	X	O	O	O	O	O	O	O	O	O
---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---

注 1:

O: 表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均不超过电器电子产品有害物质限制使用国家标准要求。

X: 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出电器电子产品有害物质限制使用国家标准要求

注 2 :

以上未列出的部件，表明其有害物质含量均不超出电器电子产品有害物质限制使用国家标准要求。

Note 1:

O: It indicates that the content of the hazardous substance in all homogeneous materials of the component does not exceed the requirements of the national standard for the restriction of hazardous substances in electrical and electronic products.

X: It indicates that the content of the hazardous substance in at least one homogeneous material of the component exceeds the requirements of the national standard for the restriction of hazardous substances in electrical and electronic products.

Note 2:

For components not listed above, it means that the content of their hazardous substances does not exceed the requirements of the national standard for the restriction of hazardous substances in electrical and electronic products.

该行包含与先前版本相比的更改.

Row contains a change from the previous version.